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Z á p i s n i c a 

 

z 2. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 22. februára 2019 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

 2. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 6 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 

 

1) Otvorenie – schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

3) Zloženie sľubu poslanca 

4) Vyhodnotenia plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí  

5) Vypočutie prítomných občanov obce  

6) Dohoda o používaní súkromného motorového vozidla 

7) Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva  

8) Smernica č.1 o verejnom obstarávaní  

9) Voľba zástupcov do rady školy 

10)Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov za rok 2018  

11)Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za účtovné obdobie roka 2017  

12)Pozemky v extraviláne obce 

13)Zásady odmeňovania poslancov 

14)Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

15)Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce 

16) Schválenie vecného bremena 

17)Rozpočet obce – rozpočtové opatrenie 

18)Správa o kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra Obce Veľký Lipník za rok 2018 

19)Dotácie z rozpočtu obce 

20) Informácie starostu obce (požiarna zbrojnica/ zimná údržba chodníkov/škol. jedáleň ...) 

21) Interpelácie poslancov 

22) Záver 

 

K bodu 1/ Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá 

bola zverejnená na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke.  
 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci   /Uznesenie č. 1/1/2019/ 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: PaedDr. Katarína Špesová

  Ing. Milan Kuľanda, PhD. 
                                                                                                             

                                                                                                                 /Uznesenie č. 2/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 
Za overovateľov zápisnice navrhujem: Peter Labant, Miroslav Kuľanda 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 3/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 3/ Z dôvodu neprítomnosti poslanca Jána Bočkaja bol tento bod zrušený. 
 

K bodu 4/ Na predchádzajúcom 1. ustanovujúcom riadnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva dňa 7. 12. 2018  boli prijaté uznesenia č. 1/5/2018 – 17/5/2018, ktoré boli 

starostom podpísané a zverejnené. Prijaté uznesenia boli splnené alebo sa plnia a nemám 

vedomosť o platnom a nesplnenom uznesení OZ.  

   /Uznesenie č. 4/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 5/ O vypočutie nikto nepožiadal. 

 

K bodu 6/  Obec nevlastní motorové vozidlo a pre výkon starostu obce je potrebné používať 

motorové vozidlo, preto v súlade so zákonom je potrebné uzatvoriť dohodu medzi 

zamestnávateľom a zamestnancom o používaní súkromného motorového vozidla. Keďže 

máme nové volebné obdobie a dohoda sa uzatvára po dobu trvania volebného obdobia je 

potrebné ju schváliť nanovo. 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 5/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 7/ Návrh plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva sa poväčšine schvaľuje na 

decembrovom zasadnutí obecného zastupiteľstva, nakoľko máme nové volebné obdobie 

2018-2022 a na ustanovujúcom zastupiteľstve sme ho neschvaľovali predkladám Vám návrh 

na prvom zastupiteľstve v roku 2019. Návrh plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 

2019 je nasledovný. Termíny sú zverejnené aj na našej obecnej internetovej stránke obce 

v časti samospráva – zastupiteľstvo.  

Termíny: - 22. február 

- 3. máj 

- 28. jún 

- 20. september 

- 13. december 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 6/1/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 8/  Dňa 09.12.2016 na 10. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva sme 

schvaľovali smernicu o verejnom obstarávaní v zmysle novelizácie zákona č. 343/2015 Z. z.  

o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov (ďalej len „ZoVO") účinného od 18.04.2016. Avšak opäť došlo k novelizácií 

zákona a preto je potrebné tieto úpravy zahrnúť do novej smernice. Túto smernicu ste obdŕžali 

ako pracovný materiál v pozvánke a dnes by sme ju mali schvaľovať.  

                                                                                                                 /Uznesenie č. 7/1/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 9/ Vzhľadom na nové volebné obdobie je potrebné schváliť zástupcov do rady školy 

pri ZŠ s MŠ Veľký Lipník. Po minulé roky bol delegovaný jeden z poslancov obecného 

zastupiteľstva a Mgr. Ján Džunko. Pán Džunko je momentálne už na dôchodku avšak oslovil 

som ho a súhlasil s tým, že pokiaľ ho nominujeme bude aj naďalej vykonávať túto funkciu.  

Môj návrh je nasledovný: p. Mgr. Ján Džunko a poslanec Peter Labant. 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 8/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 10/ Dňa 18.12.2018 som podal na obecný úrad  „Oznámenie funkcií, zamestnaní, 

činnosti a majetkových pomerov za rok 2017. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 9/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 11/ Správu nezávislého audítora o overení účtovnej závierky za účtovné obdobie roka 

2017 v obci Veľký Lipník ste obdŕžali spolu s pracovným materiálom v pozvánke a taktiež je 

zverejnená aj na našej internetovej stránke obce v časti úradná tabuľa. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 10/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 12/ V roku 2017 sme prijali uznesenie, kde sme súhlasili s výstavbou rodinného 

domu pána J. Džunku a teraz má záujem o výstavbu rodinného domu pán Marek Pješčák. 

Keďže obec nemá územný plán obce je potrebné, aby sme sa touto otázkou zaoberali. 

Navrhujem schváliť stavebný zámer rodinného domu na súkromnom pozemku, pričom 

uvedená parcela bude určená na zastavanie. V pondelok som mal konanie ohľadom tejto 

problematiky, kde sme sa zišli so správou ciest Prešovského samosprávneho kraja, so 

zástupcami z Dopravnej polície a taktiež zo zástupcami Okresného úradu z odboru cestnej 

dopravy a pozemných komunikácií. Podrobne sme si túto problematiku prešli a došli k daným 

záverom, uviedol starosta. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 11/1/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 13/ Vzhľadom k tomu, že máme nové volebné obdobie a taktiež prebehla zmena 

zákona v odmeňovaní poslancov je nutné schváliť nové zásady odmeňovania poslancov. 

Materiál ste obdŕžali spolu s pozvánkou a teraz si ho spoločne prerokujeme, uviedol starosta.  

Najdôležitejšie je určiť sumu poslanca za rokovanie obecného zastupiteľstva, za zasadnutie 

komisie (predsedu komisie, člena komisie) a taktiež člena komisie, ktorý však nie je 

poslancom obecného zastupiteľstva, takzvaný neposlanec. 

Podľa novelizácie zákona plat zástupcu starostu obce, už neurčuje zastupiteľstvo, ale tak ako 

je uvedené v týchto zásadách § 4 - určuje ju starosta obce. Pridelenú odmenu je povinný 

zverejniť na internetovej stránke obce. V minulosti schvaľovalo zastupiteľstvo túto odmenu 

a bola 10.- € mesačne. Včera som zverejnil túto odmenu pre zástupcu starostu obce na našej 

úradnej tabuli obce v časti oznámenie a moje rozhodnutie je, aby daná odmena bola tak ako 

v minulosti 10.- € mesačne. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 12/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 14/ Materiál ste obdŕžali spolu s pozvánkou na obecné zastupiteľstvo a teraz by sme 

ho mali schvaľovať. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 13/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 15/ Materiál Vám bol taktiež zaslaný na oboznámenie sa so zásadami hospodárenia 

s finančnými prostriedkami obce Veľký Lipník. Patrí to medzi základné dokumenty, ktoré by 

mala mať obec schválené. Budeme postupne počas roka dopĺňať a schvaľovať aj ďalšie 

zásady či VZN, ktoré nemáme a zo zákona sú povinné, aby boli schválené. Teraz si ich 

prejdeme formou diskusie, dodal starosta. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 14/1/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 16/ Návrh na zriadenie vecného bremena nás požiadala Východoslovenská 

distribučná, a.s., Mlynská 31, 042 91 Košice. Požadujú súhlas obecného zastupiteľstva 

o zriadení zápisu do príslušného listu vlastníctva v časti „C – Ťarchy“ v znení: „Vecné 

bremeno v prospech oprávneného z vecného bremena - Východoslovenská distribučná, a. s., 

Mlynská 31, 042 91 Košice, IČO 36599361, strpieť umiestnenie elektro-energetického 

zariadenia  na parc. E-KN č. 7829 a C-KN č. 705, v rozsahu Geometrického plánu                   

č. 134/2018“. 
                                                                                                               /Uznesenie č. 15/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 17/ Materiál ste obdŕžali spolu s pozvánkou na dnešné zasadnutie. Jedná sa o 

rozpočtové opatrenie č.1. 
                                                                                                               /Uznesenie č. 16/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 18/ Materiál Vám bol taktiež zaslaný v rámci príloh dnešného zastupiteľstva. 

Poprosím hlavného kontrolóra, aby predniesol správu o kontrolnej činnosti za rok 2018.  

 

                                                                                                               /Uznesenie č. 17/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 19/ Do dnešného dňa boli na obecný úrad doručené štyri žiadosti o dotáciu a to tri od 

základných organizácií obce  t. j. OZ Vorodaj Veľký Lipník, TJ Družstevník Veľký Lipník 

a DHZ Veľký Lipník a jedna žiadosť od Občianskeho združenia Stoličnoho džyvky. 

 

Prejdeme si jednotlivé žiadosti: 

- TJ Družstevník žiada o dotáciu v sume 6 500.- € (požadovaná suma 6500.- € bola 

vyčlenená v schválenom rozpočte na rok 2019)  

                                                                                                               /Uznesenie č. 18/1/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

- DHZ Veľký Lipník žiada o dotáciu v sume 1 500.- € (požadovaná suma 1 500.- € bola 

vyčlenená v schválenom rozpočte obce na rok 2019) 

                                                                                                               /Uznesenie č. 19/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

- OZ Vorodaj žiada o dotáciu v sume 1 500.- € (požadovaná suma 1 500.- € bola 

vyčlenená v schválenom rozpočte obce na rok 2019) 

                                                                                                               /Uznesenie č. 20/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

- Stoličnoho džyvky žiadajú o dotáciu 1 500.- € (požadovaná suma 1 500.- € nebola 

vyčlenená v schválenom rozpočte obce na rok 2019). Pri tejto žiadosti došlo 

v krátkosti medzi poslancami k diskusií, pričom hlasovaním bola schválená dotácia 

v sume 500.- €. 

                                                                                                   /Uznesenie č. 21/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 20/ Dňa 13.2.2019 som podal žiadosť na Prešovský samosprávny kraj na nákup  

nových stoličiek do kultúrneho domu. Požadujeme maximálnu dotáciu 5 000.- € na kúpu 250 

stoličiek celkovo so spoluúčasťou to vychádza na 7 600.- €.  
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Kamery - znovu sa budeme uchádzať o pokračovanie v kamerovom systéme, pričom do        

4. marca je potrebné podať žiadosť na ministerstvo ohľadom tohto projektu. Žiadať budeme 

o dotáciu 15 000.- €, spoluúčasť tam býva okolo 25%. V minulosti sme požadovali na celú 

obec cca 80 000.- €, schválené nám bolo 5 000.- € a povinná spoluúčasť 1 250.- €. 

V Pôdohospodárskej platobnej agentúre máme v rámci rozvoja vidieka podanú žiadosť na 

vybudovanie multifunkčného a workoutového ihriska, ktoré chceme zriadiť na školskom 

ihrisku. Pravdepodobne v najbližších týždňoch príde rozhodnutie o pridelení, či nepridelení 

dotácie.  

Požiarna zbrojnica – pôjde sa rekonštruovať predpoklad, až keď nebude sneh a zem trošku 

uschne, čiže niekedy začiatkom mája. Tam máme odsúhlasené 15 000.- € z vlastných zdrojov 

a 30 000.- €, čo sme získali dotáciu, avšak ešte nemáme uskutočnené verejné obstarávanie, 

preto Vám to ešte dávam na vedomie. Teraz budem robiť Verejné obstarávanie na zhotoviteľa 

tejto stavby a každý z Vás mi môžete zaslať do emailu názov firmy a samozrejme aj potrebné 

informácie k nej, aby sme konkrétnej firme mohli zaslať ponuku a zaradiť ju do súťaže. 

Rozprával som sa s riaditeľkou ZŠ s MŠ o problematike so školskou jedálňou. Dohodli sme 

sa, že ju aj vedúcu jedálne pozveme na najbližšie obecné zastupiteľstvo, ktoré sa bude konať      

3. mája, kde si spoločne preberieme problém vydávania obedov zdarma a stanovíme postup 

ako ďalej. 

Taktiež Vás chcem zatiaľ informovať, že tento rok a pravdepodobne aj najbližšie roky porastú 

náklady na odpad. Tento rok dofinancuje rozdiel Obec, avšak určite budeme musieť pristúpiť 

k zvýšeniu cien za odpad na ďalší rok.  7. marca máme stretnutie s firmou EKOS, kde sa 

určite dozvieme bližšie informácie ohľadom tejto problematiky a ja Vám ich  prednesiem na 

najbližšom zastupiteľstve. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 22/1/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

- Projekt detské ihrisko – momentálne je možnosť zapojiť sa do výzvy na detské ihriska. 

Max. požadovaná suma je 12 000.- € pri spoluúčasti 5% (600.- €). Samozrejme 

náklady cca 350.- € na žiadosť + 350.- € Verejné obstarávanie. Je na nás, či budeme 

súhlasiť s podaním výzvy, potom podľa úspešnosti, prípadne podľa výšky schválenej 

dotácie uvidíme, či sa na ihrisku doplnia niektoré prvky alebo prerobí celé ihrisko. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 23/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

- Wifi v obci – poslanci sa po krátkej debate zhodli, že sa Obec nebude zapájať do tejto 

výzvy.  

                                                                                                               /Uznesenie č. 24/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

- Nájom na pošte - prejavil záujem Richard Želonka, ktorý plánuje z bývalej sporiteľne 

zriadiť kanceláriu pre svoju firmu.  

                                                                                                               /Uznesenie č. 25/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

- Zimná údržba chodníkov - zaslal som Vám informácie aj od Zmosu, kde sa vyjadrili 

k zimnej údržbe chodníkov a budú sa snažiť o znovuprerokovanie tohto zákona 

nakoľko tento zákon má veľké dopady na finančnú záťaž obcí a miest. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 26/1/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 21/ Možnosť interpelácie nevyužil nikto z poslancov. 

 

K bodu 10/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 2. riadne zasadnutie ukončil. 

 

Vo Veľkom  Lipníku,  22. 2. 2019 
 

 

 

Zapísala:  Helena Gvozdiaková       ......................................... 
 

 

 

 

 

                   Ing. Peter Labant 
                        starosta obce
     


